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I en artikel (gd.se 2023-08-03) framkommer det att Gävle kommun krävt vite på 50 000 :- av 

ett företag inom krogbranschen, då kommunen hävdat att ljudnivåerna varit för höga. Nu 

har dock domstol slagit fast att kommunen utfört mätningarna på ett felaktigt sätt. 

  

Kommunens krav på betalning av mätningarna, på 32 000 :-, har också halverats av 

domstolen. 

 

Vidare framgår det i artikeln att Gävle kommun fakturerat restaurangägarna 3 000 kr, för ett 

möte initierat av kommunen, utan att informera om att mötet skulle betalas av företagarna. 

 

Slutligen framgår det av artikeln att företrädare för Gävle kommun anser det vara upp till 

krögarna att ta reda på vilka arbetssätt för bullermätningar som kommer gälla, trots att 

kommunen själv inte kan svara på hur de kommer se ut.  

 

Från Sverigedemokraternas sida ser vi det som bekymmersamt hur företagare behandlas av 

kommunen. Socialdemokratiskt styrda Gävle kommun ligger i bottenskiktet i Svenskt 

näringslivs ranking gällande företagsklimat, plats 271, kommunen har dessutom som mål att 

klättra betydligt i rankingen. 

 

Från Sverigedemokraternas sida har vi svårt att se hur denna typ av behandling av 

företagare ska öka förtroendet för kommunen. Och tyvärr är det inte första gången vi möts 

av liknande nyheter i lokal media.  
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Med anledning av det ovan anförda önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt 

kommunalråd/ordförande: 

 

- Tror det politiska styret, bestående av Socialdemokraterna, Centerpartiet, 

Kristdemokraterna och Liberalerna, att denna typ av behandling och artiklar förbättrar 

företagsklimatet i Gävle kommun? 

 

- Vad avser det politiska styret vidta för åtgärder för att likande situationer inte ska uppstå 

igen eller kommer det politiska styret fortsatt jaga företagare, i stället för agera 

serviceinriktat? 

 

- Avser det politiska styret fortsatt ställa krav på att företagare ska känna till arbetssätt som 

inte ens kommunen själv vet hur de kommer se ut? 

 

- Kommer Gävle kommun fortsatt fakturera företagare för möten som kommunen kallat till? 
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